

## 惡劣天氣安排

參加者請注意，如在兒童癌病基金「賽馬會紓緩童行計劃」啟動禮暨兒童紓緩服務研討會（下稱「啟動禮暨研討會」）舉行期間或開始前，天文台發出八號或以上熱帶氣旋警告信號（俗稱「颱風」），或黑色暴雨警告信號，主辦單位將會啟動以下應變措施：

如天文台在上午 **11 時**或之前發出八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號，是次「啟動禮暨研討會」將會取消及延期。主辦單位將於活動網站公佈新的安排。

如天文台在「啟動禮暨研討會」進行期間發出八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號，活動將於警告發出兩小時內結束。主辦單位將於活動網站公佈新的安排。

有關活動最新安排，請瀏覽「啟動禮暨研討會」網頁：  
[https://bit.ly/CPCJC\\_mainpage](https://bit.ly/CPCJC_mainpage)。

## Contingency Plan

All participants are requested to note the respective contingency measures in the event of **Tropical Cyclone (commonly known as “typhoon”) No. 8 Signal (or above), or the Black Rainstorm Warning Signal** being issued during or before the commencement of the Children’s Cancer Foundation “Jockey Club Children’s Palliative Care Project” Kick-Off Ceremony Cum Children's Palliative Care Conference (hereafter “Ceremony cum Conference”).

**If Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted at 11:00 a.m. The Ceremony cum Conference will be cancelled and postponed.** New arrangement will be announced on the event website.

**If Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted during the Ceremony cum Conference, the Ceremony cum Conference will be closed in two hours after the announcement.** New arrangement will be announced on the event website.

Announcements will be made through the Ceremony cum Conference website.

Please visit: [https://bit.ly/CPCJC\\_mainpage](https://bit.ly/CPCJC_mainpage).